
 

Referat 

Dato/tid: 25. februar 2025 kl. 17.00-19.00  

Sted: Mødelokale B-60 i B-huset   

 

Mødeforum: Skolebestyrelsen  

Deltagere:   Forældrerepræsentanter: Martin, Heidi, Emily, Kristian, (vakant plads) 
Elevrådsrepræsentanter: Victor, Niklas 
Medarbejderrepræsentanter: MN, MS 
Ledelsesrepræsentanter: LS, MF, HO, PH 

Afbud: Tony, Ebbe 

Referent: PH 

 

Dagsorden Bemærkninger & beslutninger 

1282 Godkendelse af 
dagsorden  

Kommentar:  
Beslutning:   

• Godkendt 

1283 Nyt fra formand og 
næstformand 
 

Kommentar: 

•  
Beslutning:   

• Få fremmødte til sidste møde 

• Overraskelse til medarbejderne ift. medarbejdernes dag – medalje og 
hypnose gennemført dags dato. 

1284 Nyt fra elevrådet 
 

Kommentar: 

• 5b vil gerne have et gamerrum 

• 8. årgang hvem giver lov til at gå hjem i projektugen? 

• 9b forlade skolen i pause 

• Skoleskak og skole OL ønskes  
Beslutning:   

• Umiddelbart bakkes der ikke op om gamerum 

• Skolebestyrelsen bakker op om at man ikke forlader skolen hverken i 
projektugen eller i pauserne 

• Skolebestyrelsen ønsker undersøgt hvad prisen er for skole OL  

• Elevrådet skal undersøge hvad de helt specielt tænker ift. skoleskak – 
for hele skolen eller kun for nogle elever. Skal skoleskak eksempelvis 
erstatte håndboldkaravanen. Opmærksomhed på at aktiviteter ikke 
udhuler den faglige undervisning. 

1285 Elevtrivsel Kommentar: 
Fra sidste møde: 

• Skolebestyrelsesmødet d. 25/2 afsættes til trivselsarbejdet 
Beslutning: 

• Udsat – husk punkt fra HO og 4. årgang  



 

• Afklaring af hvornår punktet skal på skolebestyrelsesmødet træffes på 
kommende formøde. 

1286 Brug af mobiltelefoner i 
B-huset 

Kommentar: 

• Der er kommet en henvendelse fra forældre i b-huset  
Drøftelse: 

• Gyvelhøjskolen er mobilfri. 

• Forældre og ansatte skal ikke have mobilen fremme. 

• Der er forståelse for at ledelse og administration skal bruge deres 
mobil. 

• Forældreindstilling til at mobilen ikke kan benyttes kl. 7.50. 

• Invitere gæster ind fra andre skoler, hvor der fortæller om, hvordan de 
effektuerer deres mobilfrie skole – kunne være en mulighed. 

Beslutning: 

• Vi tager henvendelsen fra forældrene i 3 c meget seriøst! 

• Vi er en mobilfri skole og har været det i snart 10 år. 

• Skolen har tilsynspligt fra kl. 7.50, alt før den tid er en forældreopgave. 
Vi arbejder også hen imod en indsamling af mobiler kl. 7.50. Vi har i 
den forbindelse brug for forældrenes opbakning. Skolebestyrelsen vil 
udarbejde et forældrebrev, hvor det fremgår, hvilke forventninger der 
er til forældrene. 

• I august 2025 gennemføres 14 skærmfrie skoledage, hvor skoledagene 
har fokus på skolestart, fællesskab og alternative pauseaktiviteter. 

• Vi følger i øvrigt nøje regeringens aktuelle dagsorden: ”Regeringen vil 
forbyde mobiltelefoner og andre private tablets i landets skoler og på 
fritidshjem med en lovændring.” 

1287 Princip  
Gældende principper 
ligger på skolens 
hjemmeside (->Vores 
skole -> Principper og 
Politikker)  
https://gyvelhoejskolen.aula.dk/vor
es-skole/principper-og-politikker 

Kommentar: 

• Princip for BOYD 

• Princip for sammenlægning og dannelse af hold/klasser 

• Princip for det pædagogiske arbejde med og omkring elever med 
særlige behov  

• Fra sidste møde: Forslag til rettelser er vedhæftet til godkendelse af 
bestyrelsen 

Beslutning: 

• Rettet og godkendt 

1288 Nyt fra medarbejder- 
repræsentanterne 

Kommentar:  
MS:  

• Arbejdstilsyn 

• APV - både psykisk og fysisk er gennemgået med hele 
personalegruppen. 

• AmR valg gennemført – Maja er genvalgt 
MN:  

• Nyansat   

• Skoleplan er gennemgået med lærerne dd. 

• TR-valg er udskrevet. Maiken genopstiller. 

•  33 initiativer for folkeskolen; herunder ny timefordelingsplan, hvor der 
er ændringer i fag, fagenes timetal og skoledagens længde er i spil 

• Optaget af overenskomstforhandlinger. 

1289 KORT nyt fra ledelse Kommentar:  
MF: 

• Vi får fire børnehaveklasser fra august 2025. 

https://gyvelhoejskolen.aula.dk/vores-skole/principper-og-politikker
https://gyvelhoejskolen.aula.dk/vores-skole/principper-og-politikker


 

HO: 

• Mødelokalet i B-huset skal anvendes til klasselokale fra august 2025. 

• Klassetrivselsundersøgelser kører planmæssigt. 

• Kommunikation på 4. årgang – ønsker tydelig plan for hvilke 
konsekvenser det har, hvis et bare har en voldelig adfærd.  

LS: 

• Juniormesterlære er nyt ift. de 33 initiativer – vi arbejder med en 
model med 1 dag, hvor eleverne i 8.-9. årgang kan komme i 
juniormesterlære en dag ugentligt, og skal så i skole de øvrige fire 
dage, hvor så matematik og dansk skal samles – sammen med øvrige 
fag. Den dag juniormesterlæren afvikles påtænker vi at have 
projektdag. 

PH: 

• Overvejelser om sammenlægning af klasser på enkelte årgange. 

• Mange kommende 0.årgangs elever der skal i specialskoler 

• Regnskab 2024 går i plus – gennemgang af regnskab 2024 og budget 
2025 fremlægges på kommende møde. 

• Ønsker 3. klasses SFO på tilbage til Gyvelhøjskolen. 

• Optaget af mellemformer medfinansieret 

• Optaget af kompetenceudviklingspuljen 

1290 Punkter til kommende 
bestyrelsesmøder  

Kommentar: 

• Oprettelse af støtteforening  
Beslutning: 

•  

 
Årskalender for skolebestyrelsen 
- herunder formøder mellem skolebestyrelsesformand, næstformand og skoleleder 

 Skolebestyrelsesmøder (mad kl. 16.30-17.00) kl. 17.00-19.30/virtuelle møder 
16.30-19.00 

2024: 
 
 
 
2025: 
 
 
 

• 27/8 

• 24/9 

• 19/11 
 

• 21/1 

• 25/2 

• 25/3 

• 6/5 

• 17/6 

 


